
Protokół Nr 6/2019 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 z dnia 12 sierpnia 2019 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji z dnia 5.08.2019r.  

4. Rozpatrzenie skargi z dnia 8 lipca 2019 r. 

5. Rozpatrzenie skargi z dnia 22 lipca 2019 r. 

6. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz. Powitał członków komisji, 

pracowników Urzędu i przybyłych gości.  

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił porządek posiedzenia.  

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono i przyjęto jednogłośnie 2 za. 

Do pkt 3 

Przewodniczący Pan Zbigniew Makarewicz zaproponował przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji 

z dnia 5.08.2019r. 

Do protokołu z posiedzeń Komisji uwag nie zgłoszono i jednogłośnie przyjęto 2 za. 

Do pkt 4 

Przewodniczący Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

z dnia 8 lipca 2019 r. w sprawie naruszenia przepisów prawa przez Burmistrza Gołdapi poprzez 

przyjmowanie obywateli przez Burmistrz w sprawach skarg i wniosków w terminach i godzinach 

niezgodnych z art. 253 § 2 i 3 kpa oraz nieumieszczenie stosownej informacji o dyżurach w siedzibie Urzędu 

Miejskiego oraz podporządkowanych jednostkach organizacyjnych, co jest niezgodne z art. 253 § 4 kpa, 

uznającej skargę za zasadną (w załączeniu do protokołu).  

Przewodniczący Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi z dnia 8 lipca 2019 r. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym członkowie Komisji jednogłośnie 2 za 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Do pkt 5 

Przewodniczący Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił treść skargi z dnia 22 lipca 2019 r. w sprawie 

mechanizmu udzielania zamówień publicznych o wartości poniżej 30 tys. euro zawartego w regulaminie 

wewnętrznym ustalonym przez Burmistrza Gołdapi.  

Przewodniczący Pan Zbigniew Makarewicz poinformował, że wystąpił do Burmistrza o opinię prawną, 

czy zarzuty przedstawione w skardze są zasadne, czy łamane są przepisy prawa.  

Członkowie Komisji zadecydowali, że  na kolejnym posiedzeniu Komisji, po otrzymaniu opinii prawnej, 

rozpatrywanie skargi będzie kontynuowane.  

Do pkt 6 

Brak wolnych wniosków. 

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała       Przewodniczący Komisji 

     Róża Popławska        Zbigniew Makarewicz 


